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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ér valamit az élelmiszer-szuverenitás szlogen, amikor 
a boltok tele vannak import élelmiszerrel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Megvédjük  az  élelmiszer-szuverenitást  és  a  magyar  gazdák
érdekeit„ című hír szerint Ön a Facebook-oldalára feltöltött videós bejegyzésben azt mondta, hogy
„a  kormány  2024-ben  is  megvédi  Magyarország  élelmiszer-szuverenitását  és  a  magyar  gazdák
érdekeit.”:

„Nagy  István  úgy  fogalmazott,  hogy  ez  stratégiai  és  nemzetbiztonsági  szempontból  is  kiemelt
fontosságú.

A kormány és  a gazdák szövetsége  olyan szilárd  és  biztos  alapot  teremt,  amelyre  bátran lehet
építeni  2024-ben  is  -  hangsúlyozta,  hozzáfűzve,  hogy  közös  erőfeszítésekkel,  a  nehéz  piaci  és
gazdasági helyzetben is sikerült a termelők finanszírozásának hátterét biztosítani.

Az új agrárpályázatok megindításával tovább erősödhet a magyar gazdaságok versenyképessége,
amely a magyar élelmiszerellátás megerősítéséhez is szükséges - hangoztatta.

(…)

A miniszter arról is beszélt, hogy a magyar mezőgazdaság mindig akkor volt erős, amikor szereplői
ügyesen alkalmazkodtak az őket körülvevő környezet változékonyságához, ezt az alkalmazkodást
pedig  2024-ben  a  piaci  szereplők  közötti  valós,  érdekalapú  és  tartós  együttműködésekkel  kell
kiegészíteni,  hiszen  "jóval  nagyobb  és  erősebb  nemzetközi  gazdasági  erőkkel  szemben  kell
megnyerni a versenyt".

A kormány politikája, a következő időszak agrárpolitikai lépései és intézkedései ebben kívánnak



ösztönzést és segítséget nyújtani az ágazat szereplői számára - tette hozzá.

Nagy  István  szerint  nem  lehetnek  eléggé  hálásak  a  magyar  gazdáknak,  hiszen  munkájuknak
köszönhetően  képes  a  magyar  mezőgazdaság  és  élelmiszeripar  ellátni  friss  és  biztonságos
élelmiszerrel a magyar családokat, az egész országot.”

 

Kérdezem Önt:

Ér valamit az élelmiszer-szuverenitás szlogen, amikor a boltok tele vannak import élelmiszerrel?

 

Budapest, 2024. január 10.
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Dr. Vadai Ágnes
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